

Cpl J.H. Goguen



Cpl Goguen was born on 08 January 1988 in Miramichi, NB. He joined the CAF on 03 September 2014 and was immediately shipped off to St. Jean where he completed his basic training qualification.

After completing recruit school in 2014, he headed off to CFB Gagetown for DP1. He was excited to gain new knowledge after completing his tooling package. In 2014, Spr Goguen was promoted to his current rank. In 2018, Cpl Goguen completed the Heavy Equipment Operators Course (HEOC) and was posted to 4 ESR in the Heavy Equipment section of 42 Sqn.

During his tenure at 4 ESR, Cpl Goguen partook in many taskings, exercises, and deployments, such as Nhilo Sapper. He deployed on IRU in 2019 in support of Hurricane Dorian remediation efforts in Nova Scotia.

After seven years with the Canadian Armed Forces, Cpl Goguen intends on returning to school to study Music Production and Music Business at Recording Connection Institute in Fredericton. He also plans to stay in the Fredericton area as New Brunswick is home for him.

Le Cpl Goguen est né le 8 janvier 1988 à Miramichi, au Nouveau-Brunswick. Il s'est joint à la CAF le 3 septembre 2014 et a été immédiatement envoyé à Saint-Jean où il a complété sa qualification de formation de base.

Après avoir terminé ses études de recrues en 2014, il s'est rendu à la BFC Gagetown pour le cours DP1 où il était enthousiaste à l'idée d'acquérir de nouvelles connaissances après avoir terminé son trousse d'outillage. En 2014, Spr Goguen a été promu à son grade actuel. En 2018, le Cpl Goguen a terminé son cours d'opérateur d'équipement lourd (HEOC) et a été affecté au 4 ESR dans la section équipement lourd de 42 Sqn.

Au cours de son mandat au 4 ESR, le caporal Goguen a participé à de nombreuses tâches, exercices, et déploiements tels que Nhilo Sapper. Il a été déployé sur l'IRU en 2019 à l'appui des efforts d'assainissement de l'ouragan Dorian en Nouvelle-Écosse.

Après sept ans dans les Forces armées canadiennes, le caporal Goguen a l'intention de retourner à l'école et de poursuivre ses études en production musicale et en affaires musicales au Recording Connection Institute de Fredericton. Il prévoit également demeurer dans la région de Fredericton, car le Nouveau-Brunswick est sa maison.